

# EG-Konformitätserklärung

## EG Declaration of Conformity

---

Hersteller: **Systeme Helmholz GmbH**  
*Manufacturer:*

Anschrift: **Hannberger Weg 2**  
*Address:* **D-91091 Großenseebach**  
**Germany**

Produktbezeichnung: **REX 100 WAN, Ethernet-Router, 3x LAN (Switch) / 1x**  
*Product description:* **WAN port**

Die bezeichnete Produktfamilie stimmt mit den Vorschriften folgender Europäischer Richtlinien überein:  
*The indicated product family is in conformance with the regulations of the following European Directives:*

- 2014/30/EU**      **Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (Neufassung).**
- 2014/30/EU**      *Directive of the European Parliament and of the council on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility (recast).*
- 2011/65/EU**      **Richtlinie des Europäischen Parlamentes und des Rates zur beschränkten Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.**
- 2011/65/EU**      *Directive of the European Parliament and of the Council on the restriction of use of certain hazardous substances in the electrical and electronic equipment.*

Harmonisierte Europäische Normen:  
*Harmonized European Standards:*

**DIN EN 61000-6-2:2006-3**  
**DIN EN 61000-6-4:2011-9**

**Systeme Helmholz GmbH**

Hersteller  
*Manufacturer*

**Großenseebach, den 2.5.16**

Ort und Datum der Ausstellung  
*Place and date of issue*

**Carsten Bokholt**  
**Manager of Research & Development**

Name, Funktion des Befugten  
*Name, function of authorized person*



Unterschrift  
*Signature*